
Protok61 Nr XIV/20ll 

z Sesji Rady Miejskiej w Toszku , kt6ra 


odbyla si~ 231istopada 2011 r. 0 godz. 17.00 


Porzqdek obrad , lista obecnosci radnych oraz soltys ow stanowi~ zal~cznik do protokolu. 
Otwarcia Sesji dokonal Przewodnicz<lccy Rady Miejskiej w To szku Pan Ireneusz Kokoszka, kt6ry 
przewodniczyl obradom. 
Pan Kokoszka powital zebranych i poinformowal , ze zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. 0 samorz<lcdzie gminnym / Dz.U z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z pMn.zm. / na Sesji obecnych 
jest 14 radnych , zatem Sesjijest prawomocna do podejmowania uchwal. 
Nieobecny radny na Sesj i : Pan Andrzej Morciniec. 
W obradach Sesji uczestniczy li : 
I .Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 
2.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Porf(bska 
3.Skarbnik Gminy Pan Artur Krawczyk 
4. Radca Prawny Pan Andrzej Malski 
5.Kierownik Referatu Podatk6w i Oplat Lokalnych - Pani Jolanta Widlo 
6.Kierownik Referatu Pan Bernard Cebula 
7.Dyreklor Centrum Kultury Pan Artur Czok 
8.Kierownik OPS Pani Anna Pawlak 
9.Prezes REMONDIS Pan Herbert Karlowski 
1O.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
I I.Dyrektor Gimnazjum - radny Rady Powiatu - Pan Mariusz Podbrozny 
12.Dyrektor SP w Toszkll Pani Lidia Skowron Rittau 
13 .Dyrektor SP w Kotulinie Pani Anna Pawlowska 
14.Radny Rady Powiatu Pan Mariusz Poloczek 
15.Mieszkal1cy Gminy 
16.Protokolant Pani Dorota Piecha 

Ad.2 
Burmistrz w uzupelnieniu porzqdku obrad wni6s1 0 wprowadzenie w pkt 9 - Podjf(cie uchwal : 
- projektu uchwaly w sprawie : obnizenia sredniej ceny skupu zyta za okres pierwszych trzech 

kwarta16w 2011 r. b«d<lccej podstaw<lc do obliczenia podatku rolnego na 2012 r. 
- projektu uchwaly w sprawie : okreslenia wzoru formularzy ohowi¥uj<lccych w zakresie podatku 

od nieruchomosci , podatku rolnego i podatku lesnego na terenie gminy i miasta Toszek 
- projektu uchwaly w sprawie : udzielenia dotacji dla Ochotniczej Strazy Pozarnej w Toszku 
- 4 projekty lIchwal w sprawi e : zmian w hlldzecie Gminy Toszek na rok 2011 / dotacj a dla OSP 

zakup samochodu pozarniczego ; mikolajki - 500 zl ,2 .800 zl na okrycie wydatk6w 
niekwalifikowanych w ramach POKL ; 3.400 zl-srodki z wynajmu dla GimnazjumJ 

za przyj?ciem propoflowallego uZllpelllieflie glosowaio 14 radflych 
przeciw 0 
wstrzymaio si? od giOSll 0 
Proponowane przez Burmistrza uzupelnienie porz'tdku obrad przyjf,<to jednoglosnie. 
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Ad.3 
Przewodnicz'lcy Rady poddal pod glosowanie : przyj«cie porz'ldku obrad wraz z przeglosowanymi 
zmlanaml: 
za przykciem glosowalo 14 radllyclt 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od gloslI 0 
Porz'ldek obrad zostal przyj«ty jednoglosnie . 

Ad.4 
Radni nie wniesli uwag do protokolu z ostatniej Sesji. 
za przyj~cie/ll protokolll glosowalo - 14 radllyc/t 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosll 0 
Protok61 z Sesj i w dniu 26.X.20 11 r. zostal przyj«ty jednoglosnie. 

Ad.S 
I.Radny Adam Konieczny: 

aJ zwrocil si\! z pytaniem : czy kt05 z Urz~du interesuje si« nieczystosciami wywozonymi na pol a 
pomi«dzy Pluzniczk'l, a Samowem ? 

bl z uwagi na zagrozenia zwrocil si« 0 wyci'(cie krzak6w na ul. Kasztanowej 
2.Radna Irena Klausa : 

aJ czy zostan'l naprawione szkody powstale w wyniku prowadzonych prac u Tomeczka ? 
bl Pan Tomeczek chce wyczysci6 Potok w Pisarzowicach - czy moze to zrobic bez uzgodnienia 

z Urz\!dem 
cl zaproponowala , aby si« zastanowic nad tegorocznym rozdzieleniem odsniezania drog 

gminnych od drog powiatowych . W Pisarzowicach droga powiatowa cz«sto byla 
nieprzejezdna. 
Ciochowice natomiast maj'l drogi tylko powiatowe - jak zawieje sniegiem to autobus szkolny 
nie pojedzie po dzieci. 

3.Radny Herbert Kocur poinformowal , ze w okresie jesienno-zimowym jest problem z wodll 
splywaj'lcacz Grabiny na DK-94 - woda zamarza i tworzy gololedz.Pan Kocur zaproponowal, aby 
przekopac i odprowadzie wod« do roWl! 

4.Rad ny Krystian Cedzich : 
aJ zwrocil si« 0 informacj« w sprawie cieku wodnego w Boguszycach 
bl poinformowal , ze przepust w Pawlowicach zostal po<iniesiony 0 30 cm i teraz si« robi zlewnia 

wody· radny zwrocil si« 0 interwencj« 
cl zwr6cil si~ do kierownika Osrodka Pomocy Spolecznej 0 zweryfikowanie wszystkich osob 

przebywaj'lcych w Domach Pomocy Spolecznej , sprawdzenie wiarygodn05ci wywiadow oraz 
sprawdzenie czy wszystkim osobom przysluguje doplata z Gminy 

5 .Radny Krzysztof Bartnicki: 
aJ jak wyghtda sprawa regulacji stanow prawnych ulicy Polnej oraz drogi na Wrzosy ? 
bl obiecywano przeprowadzie objazd wszystkich drog gminnych do tej pory nie mialo to miejsca , 

moze w przyszlym roku na wiosn« 
cI jakie S'l efel.'1y rozmow z Powiatem na temat budowy chodnika w Paczynie.Ponoe w Kotulinie 

ma bye kolejny etap , a w Paczynie nie - mimo , ze ruch jest wiekszy 
dl w roku bieZilcym pieknie wyczyszczono row przy drodze powiatowej od Zacharzowic przez 

Wilkowiczki do Toszka . W roku ubieglym byl czyszczony row z Paczyny do Pniowa - niestety 
nie wyczyszczono przepustow . W roku biez'lcym natomiast row nawet nie zostaJ wykoszony. 
Pan Bartnicki zwrocil si« do radnych powiatowych , aby nadzorowali dzialania Zarz",du 
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Dr6g Powiatowych 
e/ jak tocz<t si~ dzialania w kierunku utworzenia Rady Mlodziezowej 

6.Radny Eugeniusz Kuc : 
a! poinformowal , ze we wrzeSniu po rozmowie - Pan Burmistrz mial si~ zastanowic nad 

kredytem w sprawie doplaty do piec6w ekologicmych - czy cos w tym temacie wiadomo ? 
b/ kolejna sprawa dotyczyla zdobycia srodk6w na powstanie Parku - co w tym temacie si~ dzieje , 

kiedy jest mozliwa realizaeja ? 
7.Radny Ireneusz Kokoszka poinformowa! , ze na poprzedniej Sesji radny Kocur zglosil 

koniecznose wyci~cia krzak6w na drodze powiatowej w Kotulinie , a w szezeg61nosci w okolicy 
zjazdu na DK 94 - do tej pory nic nie zostalo zrobione. 

Ad.6 
1.Mieszkanka Gminy Pani Przyg~za zapytala 0 mozliwosc dofinansowania do wymiany piec6w 

c.o na piece ekologiezne. Stwierdzila rowniez, ze w okresie jesienno - zimowym - dymy z 
komi now gdy wszysey zaczynaj<t pali c s<t szczeg6lnie uci<tzliwe. 

2.Mieszkaniec Gminy Pan Wr6blewski : 
a! wraeaj 'lc do tematu niskiej emisji poinformowa! , ze 4 lata temu kupi! piee ekologiemy - ezy S<t 

jeszeze szanse aby si~ starae 0 dofmansowanie 
b/ poinformowal , ze podwyzka ezynszu wynosi nie jak m6wiono 0,85 wartosei odtworzeniowej , 

a 1,51 - co daje podwyzk~ 033% - ezy mozna s i ~ spodziewae kolejnych podwyzek 
c/ zwroci! si~ 0 przyspieszenie prac nad mozliwosei<t zr6wnania boniflkat przy wykupie mieszkafl 

b<tdZ ich obnizenia 

Ad.7 
I.Soltys Kotulina Pan Albert Osmanda podzi~kowal za zrobienie kawalka asfaltu na ul. Gliwickiej 
2.Soltys Pluzniczki Pan Radoslaw Makowczynski podzi~kowal Burmistrzowi za pomoc w 

zorganizowaniu drzewa dla so!eetwa 
Pan Makowczynski zwr6cil si ~ 0 postawienie znaku administracyjnego z oznakowaniem 
miej scowosci I napis Pluzniczka I 

3.Soltys Pisarzowic Pani Regina Cieslik zwroci!a si~ 0 podanie terminu czyszczenia Potoku w 
Pisarzowicach 

Ad.S 
Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk przedstawil sprawozdanie z pracy w okresie 
mi~dzysesyjnym. 

Radni nie wniesli uwag do przedstawionego sprawozdania . 
Sprawozdanie stanowi zal<tcmik do protokolu. 

Ad.9 
]/ Projekt uchwaly w sprawie : ustalenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci na terenie 

miasta i gminy Toszek oraz zwolnien od podatku na rok 2012 
Na wsp61nym posiedzeniu Komisji - radni ustalili wysokosei stawek podatku od nieruchomosci na 
terenie miasta i gminy Toszek ,a takZe okreslili zwolnienia w tym podatku. 
Przewodnicz<tcy Rady odczytal uchwal~ z ustalonymi propozycjami i poddal j'l pod glosowanie : 
za porij~ciem giosow(tio 14 rarillycll 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr XIV/ 137/20 11 zostala podi«taiednoglosnie i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
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21 Projekt uchwafY w sprawie : ustalenia wysokosci stawek i zwolniel1 w podatku od srodk6w 
transpor1owych na terenie gminy i miasta Toszek na rok 20 12 

Na wsp61nym posiedzeniu radni ustalili wzrost stawek od srodk6w transportowych w stosunku do 
roku ubieglego 0 4.2% I z zaokrqgleniem do pefnej zfot6wki I 
Przewodnicz"cy Rady odczytal uchwal« z wyliczonymi stawkami i poddal j"pod glosowanie : 
za podjt:ciel1l glosowalo 14 radnych 
przeciw 0 
wstrZYl1lalo si~ od glosu 0 
Uchwaia Nr XIVI13 8/20 II zostala podj~tajednogiosnie i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
31 Projekt uchwaly w sprawie : oplaty targowej pobieranej na terenie gminy i miasta Toszek 

w roku 2012 
Wzorem poprzedniej uchwaly na wsp61nym posiedzenie .. radni ustali wzrost oplaty 0 4.2% w 
stosunku do roku ubieglego. 
Przewodnicz"cy Rady odczytal uchwal~ z wysokosci" op!aty tragowej i poddal j" pod gfosowanie : 
za podj~ciel1l glosowalo 14 radnych 
przeciw 0 
,vstrzymalo sift od glosu 0 
Uchwala Nr XIV /139/20 II zostala podj«ta jednoglosnie i stanowi zal"cznik do protokolu. 
41 Projekt uchwaly w sprawie : oplaty od posiadania ps6w na terenie gminy i miasta Toszek 

na rok 2012 
Na wsp61nym posiedzeniu radni zaproponowali , aby wysokosc oplaty pozostawic na poziomie 
roku ubiegiego tzn. w wysokosci 20 zl od 1 psa. 
Przewodnicz"cy Rady odczytal uchwal« i poddal j" pod glosowanie : 
za podj'tciem glosowllio 14 radnych 
przeciw 0 
wstrzyma{o si~ od glOSIl 0 
Uchwala Nr XIV / 140/20 11 zostaia podj«ta jednoglosnie i stanowi zal"cznik do protokolu . 
51 Projekt uchwaly w sprawie : zarZltZenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego , podatku 

od niemchomosci i podatku leSnego od os6b fizycznych oraz zasad wynagradzania za inkaso na 
terenie solectw 

W /w proj ekt byl omawiany na wsp61nym posiedzeniu Komisji stalych Rady Miejskiej . 

Radni nie wniesli uwag do om6wionego proj ektu. 

Przewodni cz"cy Rady odczytal uchwal« i poddal j'l Pod glosowanie : 

za podj~ciem g{osowa{o 14 radnych 

przeciw 0 

,vstrl.ymalo sift od glOSIl 0 

Uchwala Nr XIV 1141120 II zostala podj «ta jednoglosnie i stanowi zal"cznik do protokolu. 

6/ Projekt uchwaly w sprawie : obnizenia sredniej ceny skupu zyta za okres pierwszych trzech 


kwarta16w 20 II r. b«d'lcej podstaw" obliczenia podatku rolnego na 20 12 r. 
Na wsp61nym posiedzeniu - radni ustalili obnizenie ceny skupu Zyta 0 20% tzn. do kwoty 59,34 zl 
PrzewodnicZ<tcy Rady odczytal uchwal« i poddal j'l pod glosowanie : 
za podj~ciem glosoova{o 14 radnych 
przeciw 0 
IVstrzyma{o sift od gtOSll 0 
Uchwala Nr XIV / 142/20 II zostala podj ,< ta jednoglosnie i stanowi zal"cznik do protokolu. 
71 Projekt uchwaly w sprawie : okreslenia wzoru formularzy obowiqzuj 'lcych zakresie podatku 

od nieruchomosci , podatku rolnego i podatku lesnego na terenie gminy i miasta Toszek 
Projekt byl omawiany na wsp61nym posiedzeniu Komisji stalych Rady Miejskiej . 
Radni nie wniesli uwag do w/w projektu. 
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przcwodnicZlJecy Rady od czytal uchwal~ i poddal j'l. pod glosowanie : 
za podkciem glosowalo 14 radnyclt 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od gloSlI 0 
Uchwala Nr XIVfl43/2011 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi za1'l.cznik do protokolu. 
81 	Projekt uchwaly w sprawie : zatwierdzenia taryf cen i s.tawek oplaty za zbiorowe zaopatrzenie 

w wody i zbiorowe odprowadzenie sciek6w na terenie Gminy Toszek oraz ustalenia wysokosci 
doplaty do taryfy za odprowadzenie sciek6w 

Na wsp61nym posiedzeniu Komisji stalych - radni szczeg61owo przeanalizowali zlozony przez 
REMONDIS Aqua Toszek wniosek taryfowy , a takZe ustalili doplat~ w wysokosci 3,64 zllm3 
brutto z zakresu odprowadzania sciek6w dla I grupy tarfowej. 
Zgodnie ze zlozonym wnioskiem : 
- cena wody dla J grupy taryfowej w 2012 f. wynosic b~dzie 4,94 zl/m3 brutto 
- cena wody dla II grupy taryfowej wynosic b~dzie 5,22 zl /m3 brutto 
- cena odprowadzania scieku dla obydwu grup taryfowych wynosic b~dzie 9,27 zl/m3 brutto. 

OJa I grupy taryfowej Rada ustaJiJa doplat<; w "iysokosci 3,64 zl/m3 - w zwi'l.zku z powyzszym 
cena dJa mieszkaflca \vynosic b<;dzie 5,63 zl /m3 

Przewodnicz'l.cy Rady odczytal uchwal<; i poddal i'l. pod glosowanie : 
za podj~ciem uch waiy glosowalo 14 radllych 
przeciw 	 0 
wstrzymalo si~ od glOSli 	 0 
Ucbwala Nr XIVIl44/2011 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi za1'l.cznik do protokolu. 
91 Projekt uchwaly w sprawie : przystapienia do sporZlJedzenia zmiany studium uwarunkowafl 

I kierunk6w zagospodarownia przestrzennego Miasta i Gminy Toszek 
Projekt byl omawiany na wsp61nym posiedzeniu Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Radni nie wniesli uwag do w/w projektu. 
PrzewodnicZlJecy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'l pod glosowanie : 
za podj~ciem l1.chwaiy glosowalo 14 radllYc/1 
przeciw 	 0 
wstrzymalo si~ od gloSll 	 0 
Ucbwala Nr XIV 1145/20 II zostala podj<;tajednoglosnie i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
101	Projekt ucbwaly w sprawie : rocznego programu wsp61pracy Gminy Toszek w roku 2012 

z organizacjami pozarz'l.dowymi oraz podmiotami ,0 kt6rych mowa w art.3 us!.3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dzialalnosci pozytku pubJicznego i 0 wolontariacie 

Projekt byl szczeg616wo omawiany na wspolnym posiedzeniu Komisji stalych Rady Miejskiej . 
Po v,'Ysrucbaniu v,'Yjasnien udzielonych przez Sekretarza Gminy - radni nie wniesli uwag do 
projektu. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j 'l. pod glosowanie : 
za podkciem glosowalo 	 14 radllycil 
przeciw 	 0 
wstrzymalo si~ od giOSli 	 0 
Ucbwala Nr XIVfl46/2011 zostala podj<;tajednoglosnie i stanowi za1'l.cznik do protokolu. 
11 1	Projekt uchwaly w sprawie : przyjl'cia informa"ji Bunnistrza Toszka 0 stanie realizacji 

zadan oswiatov,'Ych za rok szkolny 2010/2011 wraz z wynikami sprawdzianu i egzaminu 
gimnazjalnego 

Po om6wieniu informacji na wsp61nym posiedzeniu Komisji stalycb - radni nie wnidli uwag do 
projektu uchwaly. 
Przewodnicz'l.cy Rady odczytal uchwall' i poddal j'l.pod glosowanie : 

http:Przewodnicz'l.cy
http:Przewodnicz'l.cy
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za podj~ciem llchwaly glosow{/lo 14 radnych 
przeciw 0 
IVstrzymalo si{f od glOSIl 0 
Uchwala Nr XIV1147/2011 zosta!a podj~tajednoglosnie i stanowi za!itcznik do protokolu. 
12/ Projekt uchwaly w sprawie : udzielenia dotacji dla Ochotniczej Strazy Pozamej w Toszku 
Projekt dotyczy udzielenia dotacji OSP na zakup samochodu pozarniczego TATRA w kwocie 
90.000 z! .Projekt byJ omawiany na wsp61nym posiedzeniu Komisji stalych Rad y Miejskiej. 
Radni nie wnieSli uwag do projeklu uchwaly. 
Przewodniczitcy Rady odczytal uchwal~ i podda! ja pod glosowanie : 
za podj~ciem glosolValo 12 rt/dllych 
pl'zechv 0 
IVstrzym{/lo si~ od glosll 2 radnych 
Uchwala Nr XIV1148/20 11 zostala podj ~ta wi~kszosciit gJos6w i stano wi za1itcznik do protokolu. 
13/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w : 
- w wysokosci 90.000 zl na zakup samochodu ratowniczego TATRA 
- w wyso kosci 6.000 zl na pokrycie koszt6w przystosowania samochodu do dzialafl gasniczych 
- w wysokosci 560 zl na pokrycie koszt6w ekspertyzy 
Radni nie wniesli uwag do w/w projektu uchwaly. 
przewodnicacy Rady odczytal uchwal~ i podda! jit pod glosowanie : 
za podj{fciem IlChlV{/ly glosowalo 12 radllych 
przecilV 0 
IVstrzymalo si~ od glosll 2 radllYc/l 
Uchwala Nr XIV/149/2011 zostala podj~ta wi~kszosciitglos6w i stanowi zalqcznik do protokolu. 
14/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekl dotyczy zwi~kszenia dochod6w i wydatk6w w budzecie Gminy na rok 2011 w Dz.80 I 
o5wiata i Wychowanie , z przeznaczeniem srodk6w na sfinansowanie wydatk6w biezitcych 
jednostek oswiatowych gminy Toszek 
Projekt byl omawiany na wsp61nym posiedzeniu Komisji sta!ych.Radni nie wnieS li uwag do 
projektu uchwaly. 
Przewodniczitcy Rady odczy tal uchwale i poddal jit pod glosowanie : 
za podj~ciem liCit waly glosolValo 14 radllYc/1 
przeciw 0 
IVstrzymalo sil{ od glosil 0 
Uchwala Nr XIV 11 50/2011 zostala podj ~ta jednoglosnie i stanowi za1itcznik do protokolu. 

15/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w na : 

- dofinansowanie koszt6w wykonania zadaszenia przy swietlicy wiejskiej w solectwie 


Proboszcowice - 2.000 zl 
- zaplat~ faktury za energi~ elektrycznit w solectwie Wilkowiczki - 52 zl 
Projekt byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu Komisji stalych Rady Miejskiej .Radni nie wnidli 
uwag do w/w proj ektu . 
Przewodniczitcy Rady odczytal uchwal~ i poddal jit pod glosowanie : 
za podjfciem glosolValo 14 radnych 
przecilV 0 
IVstrzymalo sil{ od glosll 0 
Uchwala Nr XIV/15112011 zostala podj<;:tajednoglosnie i stanowi zalitcznik do protokolu. 
16/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
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Dotyczy przeznaczenia srodk6w pochodz'tcych z wynajmu lokali w straznicach OSP na 

sfinansowanie remontu i modernizacji pomieszczen straznicy OSP w Pniowie - 1.880 zl oraz na 

zakllP oswietlenia alarmowego samochodu bojowego w OSP Kotlllin - 1.200 zl. 

Projekt byl omawiany na wsp61nym posiedzenill Komisji stalych Rady Miejskiej .Radni nie wnieSli 

uwng do w/w projektu. 

Przewodnicz'tcy Rady odczytal u chwal~ i poddal j't pod glosowanie : 

ZlI podj~ciem glosowalo 14 radnych 
przeeiw 0 
wslrZYllllllo sir,? od glosll 0 
Uchwa1a Nr XIV 1152/2011 zostala podj~ta j ednoglosnie i stanowi zal'tcznik do protokolu. 
171 Proj ekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 500 zl na pokrycie koszt6w zorganizowania imprezy 
Mikolajkowej na Rynku w Toszku. 
Radni nie wnies1i uwag do w/w projektu uchwaly. 
PrzewodnicZ'lcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j't pod glosowanie : 
za podjr,?ciem glosowalo 14 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od giosli 0 
Ucbwala Nr XTV/153/20 11 zostala podj ~taj ednoglosnie i stano wi zal'tcznik do protokolu. 
181projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Kierownik OPS Pani Anna Pawlak poinformowala , ze w trakcie realizacji projektu w ramach 
POKL , jeden z wydatk6w I kaczka do obsadzenia kwiatami I zostal zakwalifikowany jako koszt 
niekwalifikowany - st'td koniecznosc pokrycia wydatku. 
Przewodnicz'tcy Rady odczytal uchwal~ i poddalj 't pod glosowanie : 
za podj~ciem gtosowalo 13 raelnycb 
przeciw 0 
wslrzymal siF~ oel glOSll 1 raelny 
U cbwala Nr XIV /154 /2011 zostala podj~la wi~kszosci't glosow i stanowi zal'tcznik do protokolu. 
191Projekt llchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 II 
Dotyczy przeznaczenia srodk6w pochodz'tcych z wynajmu pomieszczen w wysokosci 3.400 zl na 
zakup pomocy dydaktycznych i ksi'tzek dla Gimnazjum w Toszku. 
Radni nie wnies li uwag do w/w projektu. 
Przewodnicz'tcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j't pod glosowanie : 
za poelkciem glosowalo 14 raelnYc/1 
przeciw 0 
wSlrZYflwlo si? oel glosll 0 
Ucbwala Nr XIV 11 55/2011 zostala podj ~ta jednoglosnie i stanowi zal'tcznik do protokolu. 

Ad.10 

Burmistrz Toszka udzielil odpowiedzi na interpelacje i zapytania : 

I .radnego Koniecznego : 

aI nieczystosci wozone na pola pomi~dzy Sarnowem ,a Pluzniczka Sit caly czas monitorowane 
bl sprawa koniecznosci wyci~cia krzak6w na Grabinie zostanie rozpoznana 

2.radnej Klausy : 
aI w sprawie zniszczonego przez kopark~ chodnika zostala przeprowadzona wizja w terenie - Pan 

Cebula uzyskal zapewnienie , ze szkody zostana naprawione 
bl wyczyszczenie Potoku w Pisarzowicach powinno zostae uzgodnione z Pani't Koprek 
cl przetarg na zimowe odsniezanie zostal rozstrzygni~ty .Nie przej«to w tym roku odsniezania 

dr6g powiatowycb .1ednakZe stanowi't one wyzsz't kategorie , a wi«c powinny bye szybciej 
odsniezone 
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3. radnego Kocura - Pan Cebula zanotowal do rozpoznania przedstawiona interpelacj« 
4. radnego Cedzicha - po uzyskaniu informacji dotycz'lccej Potoku w Boguszycach - poinformuj~ na 

jakim sprawa jest etapie 
5.radnego Bartnickiego : 

al regulacja stanow prawnych - szczegolnie drogi na Wrzosy jest dose skomplikowana , moze w 
przyszlym roku uda sie wygospodarowac jakies srodki 

bl objazd drog gminnych sie odbyl .W obje:i:dzie na ktory udalo sie wygospodarowae jeden wolny 
dziell brat udzial Burmistrz oraz Przewodnicz'lccy Rady w Paczynie nie wygl'lcda to najgorzej , 
w innych miej scowosciach drogi s'lc w duzo gorszym stanie 

cl w sprawie utworzenia Rady Mlodziezowej - jest przygotowywana ordynacja wyborcza - moze 
uda si« na grudzien 

6.radnego Kuca : 
a/ obecnie w Urz~dzie tocz'lc si« sprawy z usuwaniem azbestu .Staramy s i ~ 0 pozyskanic w WFOS 

i GW srodk6w na lokalne oczyszczalnie sciekow oraz przykanaliki konieczne przy realizacji 
inwestycji na budow~ kanalizacji .Odbylo si~ spotkanie dotycz'lcce mozliwosci pozyskania 
srodk6w dla osob fizycznych na solary - gmina jest tylko posrednikiem w tej sprawie. 
Niska emisja i eko-piece - nie da s i ~ wszystkiego namz - ale myslimy , ze uda si« w trakcie 
kadencji - moze w 2013 r ./ dot. rowniez zapytania Pani Przyg~zy I 

bl wniosek na Park przy cmentarzu upadl , wniosek na Park przy ul. Gliwickiej zaj'lc1 II miejsce, 
al e realizacji podlegal ty lko ten co zaj'lc1 pierwsze miejsce .W styczniu kolejna edycja naboru 
- wniosek zostanie zlozony . Ponadto Pan Bumlistrz poinformowal , ze b~dzie poszukowal 
innych mozli wosci np. w trakcie rozmowy z Dyr. WFOSiGW 

7.Pana Wroblewskiego : 
a/ piece zostaly wyjasnione 
bl wal10sc odtworzeniowa przy podwyzce czynszu zostala dobrze wyliczona 
cl w najblizszym czasie zajmiemy sic tematem dotycz'lccym mozliwosci zr6wnania bonifikat 

przy sprzedazy mieszk3l1 
8.Soh ys Pisarzowic - z Potokiem jest problem - Sp61ka wodna zlozyla wniosek i uzyskala 

dofi nansowanie , ale nie na ten row .Przedmiotowy row jest wlasnosciq poprzedniej spolki 
wod nej , ktora si« nie ro zwiqzala i dlatego nie mozna go przekazac, a wi~c nie rna mozliwosci 
skorzystania z dofinansowania. 

Ad.ll 
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Toszku Pan lreneusz Kokoszka , Burmistrz Toszka , radni oraz 
wszyscy obecni na sa li zlozy li najserdeczniej sze zyczenia radnemu Marcinowi Kwasniokowi z 
okazji 70 urodzin. 
Przewodniczqcy Rady odczytal pismo Kurii Diecezjalnej w Gliwicach w sprawie "Adwentowych 
Godzin Skupienia" dla sanlorzqdu terytorialnego , ktore odb,<dqsi~ 10 grudnia 20 11 r. 0 godz. 10.00 
w kaplicy si6str Boromeuszek w Gliwicach przy ul. Zygmunta Starego 19 
Ponadto Pan Przewodniczqcy poinformowal , ze kolejne wspolne posiedzenie Komisji stalych 
odb~dzie si~ l S,XII . br 0 godz. 17.00 , a Sesja odb«dzie si« w dniu 2 1.XILbr 0 godz. 16.00 na 
Zamku w Toszku. 
Pan Kuc poinformo wal 0 Spotk3l1iu z Panem Zadromym , ktory w zwiqzku z rozpocz,<ciem 
dzialalnosci gospodarczej zwr6cil si,< 0 umozliwienie dojazdu z drogi ni epublicznej omaczonej 
jako dzialka 604/63. 
Pan Adam Koniecmy przedstawil problem natury finansowej z ktorym borykajq si~ organizacje 
pozarzqdowe radny zwr6cil si« 0 zorganizowanie spotkania w tej sprawie. 
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Kierownik OPS Pani Anna Pawlak zaprosHa wszystkich zainteresowanyeh na najblizszy piqtek na 
godz. 16.30 .Na spotkaniu zostanie wyswietlony film "Wszystko b"dzie dobrze" 
Soltys Ligoty Toszeckiej Pan .T6zef Guzik zapytal : ezy dla gospodarstw rolnyeh drugi pies bedzie 
r6wniez zwolniony z oplaty , a ponadto zwr6eil si" 0 dopreeyzowanie zapisu w uchwaie dotyezqcej 
poboru podatku w drodze inkasa co znaezy "miejsce zamieszkania " - ezy to znaezy , ze inkaseci 
pobierajq podatek u podatnika w domu ? 
Przewodniczqcy Rady poinformowal , ze w rozumieniu zapis6w uchwaly miej sce zamieszkania 
oznacza so!ectwo. 
Bunnis trz Toszka zaprosil na sobot" wszystkich eh"tnych do kolejnego sprzqtania wzg6rza 
zamkowego. 

Po wyczerpaniu porzqdku obrad Przewodniczqey Rady Miej skiej w Toszku Pan Ireneusz Kokoszka 
podzi"kowal zebranym za udzia! i zak0l1CZyi obrady Sesji 0 godz. 19. 10 

~ 

Pro'fj~ooala 

Dorj(;~a 


